
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 18
Olomouc - západ

Č. 1 / 2023 09. 01. 2023 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Milan Hebelka, MBA, Andrea Aláčová, Mgr. Renata Konečná, Mgr. Tomáš Musil,
Miloslav Svozil, Ing. Oldřich Nič, Mgr. Petra Baštanová, Ivona Škůrková, Bc. Petr Šafránek,
Ing. Tomáš Černocký

Omluveni: Mgr. Markéta Šnoblová

Hosté: veřejnost - Ivana Řehulková

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

01.1 U místní dráhy 9 a 11

Paní Řehulková si stěžuje na nedovolené parkování vozidel kolmo v křižovatce typu T Růženy Svobodové x U
místní dráhy. Žádost na MP o pravidelné kontroly a postihování. Jedoucí auta se zaparkovaným vyhýbají tak, že
rozjíždí trávníky. Městská Policie bude pravidleně monitorovat
Požadavek na opravu chodníku před domy (opět U místní dráhy 9 a 11). Zjištěno, že majitelem pozemku je
Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových. Město bohužel opravuje jen chodníky ve svém vlastnictví.
Zástupce MP Čermák - situace s parkováním se řeší soustavně a zatěžuje práci MP. Řešením je parkovací
politika.
Musil: parkovací zóny se do naší KMČ dostanou podle plánu dle dopravní komise v prvním pololetí 2024.

01.2 Rozpočet KMČ 18

Diskuze o možnostech využití prostředků KMČ. Roční rozpočet na rok 2023:

150 000 opravy chodníků
300 000 estetizace
75 000 opravy

Chodníkovné - komise odsouhlasila již v loňském roce plánovanou a naceněnou opravu chodníku Dvořákova
15-24.O návrhu hlasováno: pro 10, proti: 0, zdržel se: 0. Cenová kalkulace - Celkem včetně DPH 163865,46 -
tzn. 150 tis z ,,chodníkovného", a zbytek k z estetizace nebo z ,,oprav"
Estetizace - komise zvažuje prostředky (cca 200 tis Kč) z estetizace využít na opravu zbývající části chodníku v 
ul. Resslova II. část od č. 22 po ul. Mozartova. Předběžná kalkulace - Cena  311 159,00 Kč. Po opravě tohoto
úseku by se dokončil celý blok Svornosti x Dvořákova x Resslova x Mozartova. 
Opravy - komise zvažuje prostředky využít na opravu chdníků, viz výše.
Nákup služeb - komise je opětovně připravena finančně podpořit SOUSEDSKOU SLAVNOST - konkrétní částka
bude předmětem diskuze s pořadateli. Komise dále zvažuje podpořit kulturně společenskou akci "Tradiční
muzicírování u vánočního stromu", která se bude konat 23.12. v areálu Gymázia Hejčín. Konkrétní podoba
podpory ze strany KMČ bude teprve projednána.
V rámci estetizace musíme ještě počítat s penězi na údržbu vysázené zeleně. 

01.3 parkování automobilů na trávníku Mozartova



paní Aláčová vznesla požadavek na umístění kostek, které zabrání parkování automobilů na trávníku v ulici
Mozartova. Kostky musí splňovat manuál Koncepce veřejné zeleně a prostranství schválený SMOl. Nadále řeší
paní Aláčová. Bude předmětem dlaší diskuze.

01.4 Projekt loučky a cvičiště pro psy na parcele 809/28 k.ú. Nová Ulice

Paní Aláčová předensla myšlenku vybudovat loučky a cvičiště pro psy na parcele 809/28 k.ú. Nová Ulice. Zjistí
možnosti realizace a majetkoprávní vztahy a v případě možnosti zde něco vybudovat by tento projekt mohl být v
budocnu realizován z prostředků na Estetizaci

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

03 Vystoupení hostů

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Starší požadavky
Zápis č. 7/2022 ze dne 18. 07. 2022: Přechod pro chodce přes ulici Krapkova z ulice Růženy Svobodové do
parku. - Před uzavřením
Zápis č. 7/2022 ze dne 18. 07. 2022: Odstranění usychajícího stromu na křižovatce ul. Grégrova a U místní
dráhy a prověření náhradní výsadby dvou nových stromů v původní pozici,pozemek 334/15 k.ú. Olomouc: - V
realizaci
Zápis č. 8/2022 ze dne 15. 08. 2022: obnovení vodorovného dopravního značení před domem Polívkova 340/7a
oběma vchody domu Polívkova 341 - Před uzavřením

05 Projednávané záležitosti

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

1 ul Žilinská - zničené chodníky

KMČ žádá o prověření, zda jsou právoplatně zabrány zničené chodníky u nových viladomů na rohu Žilinská.
Současně žádáme o informaci, kdy budou chodníky realizátorem stavby předávány zpět městu a rádi bychom
byli tomuto předání osobně přítomni. 

08 Obecné informace

08.1 změna termínů schůzí

V březnu -  pondělí 13.3.
V červnu - pondělí 12.6..

08.2 RŮZNÉ



Komise diskutovala nad další opravou chodníků, kdy v plánu je dokončení ul. Resslova (viz výše), nadále platí
vize opravy chodníku v ul. Krapkova před hpotelem Flora. Tomáš Černocký osloví majitele hotelu, p. Bartoně,
zda by byl ochoten se spoluúčastí podílet na této opravě.
TSMO nemají v plánu pokračovat v opravě ul. Resslova -  bude dále jednáno o opravě z proistředků KMČ.
TSMO podle finanční situace bude pokračovat v opravě ulice Škroupova.
Estetizace - v letošním roce bude využito na opravy chodníků, ale musíme mít připravené projekty, vše
nachystané. Zatím není nic připraveno, proto se v 2023 nestihne. Viz např. jeden z bodů výše - cvičiště pro psy.
RADAR - p. Nič přednesl nápad na pořízení dalšího radaru. Komise se shodla po objasnění situace p. Musilem,
že toto není v zájmu KMČ. Na dalších schůzích bude předmetem vytipování dalších lokalit k umístění radaru a
bude zjišťováno, zda může MP radar přemisťovat vlastnimi silami za účelem ušetření prostředků.
Diskuze nad problém s drahými službami TSMO i Flórou, zatím je nelze obejít. Černocký: běžně se staví za 80
% tabulkových cen, TSMO jsou drahé.

 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2023

Datum schválení zápisu: 19. 01. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Milan Hebelka, MBA

Zapsal/a:
Bc. Milan Hebelka, MBA

Ověřil/a:
Ing. Oldřich Nič


